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Jānis – Sveiki! Uz Edgara jautājumu pa

Sveiki! Uz Edgara jautājumu par asfaltēšanas darbiem Ozolu ielā, atbildējāt, ka asfalta
klājumu plānots atjaunot 2020.gadā. Saulkrastos dzīvoju salīdzinoši nesen un tiešām
negribas kašķēties, bet kāpēc visi darbi šeit tiek veikti tik haotiski un ilgstoši? Kāds ir
pamatojums minētajam Ozolu ielas posmam asfaltu uzklāt tikai nākamjā gadā? Sākās
lietainais laiks, posms ir dubļains, cilvēki pa šo ielu pārvietojas uz un no autobusa
pieturas, apavi paliek dubļaini. Vismaz šādus maģistrālos posmus vajadzētu salabot
maksimāli ātri. Tāpat iepriekš minētais posms Ainažu ielā pie Zvejnieku ielas bija pārrakts
un atstāts bez asfalta ilgāk par mēnesi un tā ir centrālā iela. Kāpēc šāda darbu plānošana
vai būvuzņēmēju bezdarbība tiek pieļauta? Kāpēc darbi netiek plānoti civilizēti un kā tas
pienākas 21.gadsimtā? Rodas iespaids, ka lietas netiek kārtotas iedzīvotāju (nodokļu
maksātāju) interesēs, bet gan kā pagadās.


